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To: 512 | 5.1.2e |

From: 5.1.2e | 5.1.2¢

Sent: Wed 3/3/2021 3:25:18 PM

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Received: Wed 3/3/2021 3:25:19 PM

@rivm.nl]

Aha..

Ik heb @ERFEMN aangegeven dat de voorzitter mij ook mag benaderen
*

gaat ze zelf achteraan.

En : gaat ze verifieren bij de voorzitter, want ze begreep ook niet waarom er naar XEMgevraagd werd..

sro: 0 [EEE] EEE vm i>

Sent: woensdag 3 maart 2021 16:20

To: SEI BE EEN or.

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Heel goed! Inmiddels ben ik benaderd door de voorzitter van deze expertgroep en heb een afspraak voor een

interview; ik ga kijken hoe we dit kunnen repareren.

Groet, EAE

Sent: woensdag 3 maart 2021 16:17

Subject: FW: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Ha EAE,

Ter info..

Duidelijk datEE:niet echt vertegenwoordigen.

Maar zstt [EY sitgeprast en aangegeven echt aandacht voor voldoende humane vertegenwoordigers te hebben.

Gaat ze mee bezig en ze benadert mij als ze meer namen nodig heeft.

From: fis

Sent: woensdag 3 maart 2021 16:12

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 hij dieren

«EE
Ik had zojuist aan de lijn. Ze vroeg of wij en konden benaderen

om hen in contact konden brengen met de voorzitter van de expertgroep.
Dat werd me toch echt te gortig.

Vervolgens was zij weer verbaasd dat wij —

op zijn zachtst gezegd - bedenkingen hebben bij deze expertgroep,
waarom wij er als RIVM geen onderdeel van zijn (terwijl we een onafhankelijk instituut zijn). Daarnaast zit de BEES
EEE de DB-Z/onderdeel van de zoonosestructuur er wel in.

=vorige week helemaal niet meegekregen van jullie dat het RIVM ongelukkig is met de samenstelling van

eze expertgroep.
Hoe kan dit?

Ten tweede is in deze expertgroep de veterinaire kant weer oververtegenwoordigd tov de humane kant. Omdat

daar meer partijen zijn, omdat de humane kant beter is gestructureerd. Dat was haar nog niet opgevallen, maar
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vond ze een heel belangrijk punt. Ze gaat voor de* schil” nu extra aandacht aan vertegenwooriding van humane

experts schenken. Dit is echt wezenlijk omdat de ervaring is dat veterinaire partijen echt met een andere blik

kijken. Goede afstemmen van beide kanten is erg belangrijk om
'

one health’ te laten floreren.

Als er nog vervolg overleg is met VWS hierover, wil je ons / LCI hier dan betrekken voor input? Alvast dank..

From: ERY B=Fel rivm.nl>

Sent: vrijdag 26 februari 2021 15:31

@rivm.nl>

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Hoi allen,

Het is helaas niet echt mogelijk hier iets aan te doen.

VWS/PG heeft ons donderdag bijgepraat hierover.

De voorzitter heeft de expertgroep zelf samengesteld. VWS heeft hiervoor een longlist van experts aangeleverd. Ze

hebben wel bewaakt dat de samenstelling evenwichtig is verdeeld over veterinair én humaan. Het onafhankelijk
secretariaat van deze expertgroep is belegd bij ZonMw. De expertgroep is afgelopen maandag voor het eerst bij
elkaar gekomen.

Ze willen geen mensen in de expertgroep die ‘op de loonlijst” van VWS/LNV staan, om geen risico te hebben op

belangenverstrengeling of risico op verwijt dat er namens een crganisatie wordt geadviseerd. Zo kan de

expertgroep wat ‘wilder’ nadenken over preventie.

VWS heeft wel een long list met namen aangeleverd waar de expertgroep gesprekken mee kan voeren/informatie
kan verkrijgen. Deze lijst bevat ook collega’s van NVWA/RIVM. Van RIVM zijn dat

EE
Ris sll

Tk begrijp net dat de voorzitter ook met ||EXEvi! praten. Als we nog meer suggesties hebben,

unnen we dat aan de expertgroep laten weten.

Groeten,

Sent: maandag 22 februari 2021 18:18

ort.ENE] ENED
@rivm.nl>

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Is bij de DR bekend, ook bij Clb.

25.1.2 § is het zinvol/mogelijk om hier iets aan te doen?

Groet ERWL

van: JEEGivin n>
Datum: 22 februari 2021 om 17:44:40 CET

Aan:
5 el ERE IR : 2c [5120 civ.»SE ED IEE

0 rivm.nl>, ERE ERY Drivm.nl>

Onderwerp: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Is dit iets om door te zetten in de lijn naar [EEE en 512e

Raar dat zodnose structuur mensen wel zijn uitgenodigd zoalsIEE
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.. en het is opvallend dat Erasmus hier zo bij betrokken zijn..

terwijl die ook zeer betrokken zijn in onze RIVM structuur en een nieuw centrum aan het opzetten zijn..

ero:[NERCEE EXE EXECS cr.

Sent: maandag 22 februari 2021 16:18

RRS REY @rivm.nl>;

@rivm.nl>; EES EFA < @rivm.nl>

Subject: RE: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Hi allen,

We hebben namen: experts;

Met vriendelijke groet,

EENIE EER

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

RIVM - Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding
Postbus 1 - 3720 BA Bilthoven

www.rivm.nl

5.1.2e

Sent: maandag 1 februari 2021 18:25

To: rivm.ni>; rivm.ni>; [ERE
rivm.nl>

Subject: instellen expertgroep risicoanalyse zoonosen FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

@rivm.nl>;

Ha collega’s,

Handig te weten: VWS/LNV gaat een expertgroep oprichten voor het uitvoeren van een risicoanalyse op het

ontstaan en verspreiding van zoonosen, incl handelingsopties. Komt voor uit COVID-19, maar wordt breed. Ik

begreep ven IEEE = er geen medewerkers van RIVM/NVWA in deze expertgroep mogen gaan zitten

(interessant)_, die mogen wel een ‘schil” er om heen. De voorzitter zou al gevonden zijn (iemand die na een lang

verblijf in het buitenland weer in NL is). We zijn benieuwd wat er op ons af komt. Mochten jullie meer weten/horen,
dan hoor ik het graag.

Uitvoering motie Ouwehand (25295 nr. 452) Plan van aanpak zoénosen

In de Kamerbrief van 21 november jl. (Kamerstuk 28286, nr. 1138) is aangegeven dat het kabinet, gelet op de ontwikkelingen en de

impact van zodnosen op mens, dier en maatschappij, vooruit wil blikken en breder gaat bezien wat nodig is om zo6nosen in de

toekomst zoveel mogelijk te voorkomen. Het kabinet zal daartoe, samen met een expertgroep die ingesteld wordt, in beeld

brengen wat nodig is in de breedte van volksgezondheid, diergezondheid en milieu om het risico op het ontstaan van zodnosen

zoveel mogelijk te verkleinen. In deze brief schetsen wij u ons plan van aanpak, waarmee ook de motie van het lid Ouwehand

(Kamerstuk 25295, nr. 452) wordt uitgevoerd.
In opdracht van de ministeries van VWS en LNV wordt een brede expertgroep ingericht die een risicoanalyse uitvoert op het

ontstaan en de verspreiding van zodnosen, een weging maakt van deze risico’s en aangeeft welke mogelijkheden er zijn om deze

risico’s te verkleinen. De tweede vraag aan de expertgroep is om deze analyse naast het huidige beleid te leggen en witte vlekken



1112509

en verbeterpunten te identificeren. Het kabinet zal op basis van deze uitkomst bezien of en zo ja welke aanpassingen of

aanscherpingen van beleid nodig zijn.

De expertgroep staat onder leiding van een voorzitter uit de humane gezondheidshoek, die zal worden ondersteund door een

secretariaat. De voorzitter zal samen met de partners van het Netherlands Centre for One Health (NCOH), aangevuld met partijen

daarbuiten, een expertgroep samenstellen. De expertgroep bhestaat uit ten minste de volgende wetenschappelijke disciplines:

volksgezondheid, diergezondheid, natuur, milieu, biodiversiteit, en gedragswetenschappen. Dit alles wordt geplaatst in de

nationale en internationale context. Over de samenstelling van de expertgroep wordt u zo spoedig mogelijk geinformeerd. Streven

is dat de expertgroep in januari 2021 van start gaat. Wij informeren u voor de zomer van 2021 over het resultaat.

Sent: maandag 1 februari 2021 16:33

To: BE3 @rivm.nl>; BES

Subject: FW: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Een beetje laat, excuses, maar hierbij alsnog ter info. O.a. info over de nertsen, resultaten over diverse

onderzoeken bij dieren irt Sars-CoV-2 en twee moties van het lid Ouwehand.

Groeten,

.2e

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 14:44

Onderwerp: PG: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren

Brief aan de Voorzitter van de Eerste Kamer,

Onderwerp: Aanbieding afschrift verzamelbrief SARS-CoV-2 bij dieren,

Verzonden d.d. 28 januari 2021.


